



Day-to-day choices **MAKE A DIFFERENCE**

“Changing habits, that’s all it takes to have a positive impact on the environment,” says Kim Gravelle, a quality control specialist with Weather and Environmental Monitoring in the Ontario Region. She and her family are strong believers in being environmentally responsible. They live by example. Last fall, they participated in Hamilton’s voluntary

Gold Box Program as part of the City of Hamilton’s efforts to divert recyclables from landfill. Together, they successfully diverted more than 65% of their household waste and received the monthly grand prize of \$140 and two gold recycling boxes from the City of Hamilton at a city council meeting.

Kim Gravelle and daughters take recycling to heart.



Les gestes posés au quotidien aident à **CHANGER LES CHOSES**

« Pour aider l'environnement, il suffit de changer ses habitudes », affirme Kim Gravelle, spécialiste du contrôle de la qualité au sein de l'équipe de Surveillance météorologique et environnementale, région de l'Ontario. Kim et sa famille y croient fermement et donnent l'exemple. L'automne dernier, ils ont participé au programme volontaire de cueillette sélective (le « Gold Box Program ») dans le cadre

des mesures prises par la municipalité de Hamilton pour limiter l'envoi de matières recyclables dans les sites d'enfouissement. Ensemble, ils ont réussi à détourner ainsi plus de 65 % de leurs déchets ménagers. Lors d'une séance du conseil de ville, la famille de Kim a reçu le grand prix mensuel de 140 \$ ainsi que deux bacs à recyclage « dorés ».

Kim Gravelle et ses filles ont à cœur le recyclage.